
 

 

Protokoll styrelsemöte Fred -sön 14 12-14 aug 2022 

 

1. Mötets öppnande Fredag kväll kl18 avslutas söndag 

Börje öppnar mötet 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Niklas väljs att justera protokollet 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Läggs till handlingarna 

5. Information från ordförande 

Börje berättar för de nya styrelsemedlemmarna om föregående årsarbete. 

Skrivelse från medlem angående avel publiceras i tidningen. 

6. AU-Beslut 

Inga beslut. 

7. Kassarapport och sponsring 

Vi försöker alla att skaffa en sponsor till åsrskiftet. 

Sponsring vi gör färdig fakturaunderlag/sponsoravtal 5000kr för helår. 

För att få igång sponsring från kennlar så kontaktar vi olika kennelägare 300kr för ett 

år. Vi funderar på ett lotteri i och med 25års jubileet. 

8. Inkommande rapporter/ärenden 

Inget inkommit. 

9. Rapport från redaktionskommittén 

Tidningen är snart i tryck. Vi går igenom inkommen skrivelse till tidningen och 

godkänner denna. 

10. Rapport från Avelskommittén 

Avels kommitteen ser till att alla hanar som fyller kriterierna hamnar på listan även de 

som inte är HD röntgade. 

Vi ska försöka se till att avelsråden har kontakt med Norska avelsråden. Mer info finns 

i minnesanteckningar på hemsidan. 

11. Rapport från medlemskommittén 

Vi behöver arbeta fram statuter för hedersmedlemmar och förtjänsttecken. 



 

12. Rapport från klubbshopen/priskommittén 

Vi diskuterar nya produkter till klubbshopen. 

13. Rapport från rävkommittén 

Vi gör en artikel om rovdjursjakt med Hamilton i stövaren. 

14. Hamiltonkamperna  

Vi beslutar att Hamiltonkamperna går över hela säsongen. 

Anders ändrar i kriterierna till landskampen mot Norge. 

Anders och Glenn sköter kamperna. Vi försöker att ordna anmälan via hemsidan till 

alla kamperna. 

15. Övriga frågor 

Göran Johansson Svstkl deltar via teams i mötet och vi får information om Svstkl:s 

avelsarbete och får ställa frågor. Göran beskriver Svstkls framtida avelsarbete och 

poängterar Hamiltonföreningens betydelse att i samarbete med Svstkl driva 

avelsarbetet framåt. Arbetet i Svstkl:s avelsnämnd kommer enligt Göran att ske med 

full öppenhet med möjlighet att påverka beslut och idéer. Hamiltonföreningen ser 

fram emot ett bra samarbete med Göran och Svstkl. 

16. Nästa Möte 

Nästa möte torsdag 15 sept kl 19:00. 

17. Mötets Avslutande. 

Börje avslutar mötet. 

 

 

 

 

 


